
Oroszlány Város Önkormányzata  

Képviselő-testületének 

               Humán Bizottsága 

 

11/2023. HB 

 

JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült:  A Humán Bizottság 2023. december 7-ei, munkaterv szerinti, nyílt 

üléséről 

 

Az ülés helye: Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal, I. emeleti tanácsterem 

 

Jelen voltak: Székely Antal elnök, Baráth Domonkos, Jugovics Józsefné és Péter 

Dániel bizottsági tagok 

 

Távol volt: Jónás Róbert, Papp Péter Attila és Vargáné Vojnár Katalin bizottsági 

tag 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

 

Székely Antal elnök köszöntötte a jelenlévőket és a bizottság ülését 15 óra 2 perckor megnyitotta.  

 

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 4 fő jelen volt.  

 

Javasolta, hogy a meghívóban jelzett napirendi pontokat tárgyalják, a képviselő-testületi 

előterjesztések közül pedig csak a bizottság hatáskörébe tartozókat (Tájékoztató a két ülés között 

történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok 

végrehajtásáról, A Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és Könyvtár Oroszlány 2024. évi munkaterve, 

Oroszlány Város Óvodái alapító okiratának módosítása, Oroszlány Város 2024. évi egészségügyi 

programja, Az Oroszlányban élő 65 év feletti lakosság szolgáltatási igényeinek felmérése, A 

Képviselő-testület 2024. évi munkaterve, Tájékoztató a Szociális célú városrehabilitáció pályázat 

eredményéről). Jelezte, zárt ülést nem tartanak, mert nem érkezett egyedi szociális kérelem. 

 

Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, kérte, fenti javaslat alapján szavazzanak a 

napirendről.  

 

A bizottság nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta a 

napirendet és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának 

165/2023. (XII. 7.) határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága a 2023. december 7-ei, 

munkaterv szerinti ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja: 

Nyílt ülés 

1. A Képviselő-testület 2023. december 14-ei nyílt ülése előterjesztéseinek megvitatása 

2. Kérdés, interpelláció 

 

Felelős: Székely Antal elnök  
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1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2023. december 14-ei nyílt ülése 

előterjesztéseinek megvitatása 

 

Oroszlány Város Óvodái alapító okiratának módosítása 

 

Katonka Anita intézményvezető-helyettes elmondta, meg kell emelniük az alapító okiratban a sajátos 

nevelési igényű gyerekek számát, mivel 24-re van hivatalosan engedélyük, és jelenleg 33 az SNI-s 

gyerekek száma. Ez azt jelenti, hogy a különbözetre nem kapnak normatívát. Ezért kérték az emelést.  

Továbbá azért is kell az alapító okiratot módosítani, mert módosul az óvodában foglalkoztatottak 

jogviszonya, közalkalmazotti jogviszonyról köznevelési foglalkoztatotti jogviszonyra. Ezt majd 

minden szakmai dokumentumon is át kell vezetni, és azokat januártól újra a fenntartóval kell 

elfogadtatni. 

 

15 óra 5 perckor Jónás Róbert bizottsági tag megérkezett a bizottság ülésére, a jelenlévő bizottsági 

tagok száma 5 fő.  

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Székely Antal elnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztés támogatásáról. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta az 

előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának 

166/2023. (XII. 7.) határozata 

az „Oroszlány Város Óvodái alapító okiratának módosítása” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Óvodái alapító okiratának módosítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök  

 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Székely Antal elnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztés támogatásáról. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta az 

előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának 

167/2023. (XII. 7.) határozata 

a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott 

döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök  
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A Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és Könyvtár Oroszlány 2024. évi munkaterve 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Székely Antal elnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztés támogatásáról. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta az 

előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának 

168/2023. (XII. 7.) határozata 

„A Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és Könyvtár Oroszlány 2024. évi munkaterve” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „A Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és Könyvtár Oroszlány 2024. évi 

munkaterve” című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök  

 

 

Oroszlány Város 2024. évi egészségügyi programja 

 

Szemző Ildikó osztályvezető jelezte, a rota vírus elleni védőoltásra és az Epipen injekció 11 

intézménybe történő beszerzésére tett javaslatot. 

 

Székely Antal elnök javasolta, hogy a bölcsődében és a Családok Átmeneti Otthonában is biztosítsák 

az Epipen injekciót. 

 

Jugovics Józsefné bizottsági tag elmondta, az általános iskolák egy Epipen injekciót kaptak és olyat, 

amelyik 30 kg alatti gyerekre van. Így tulajdonképpen a teljes felső tagozat kizáródik. A gimnáziumba 

nem is vittek, mert a nagyobb dózisú injekcióból nem volt. Javasolta, erre a beszerzésnél figyeljenek. 

 

Katonka Anita intézményvezető-helyettes hozzátette, az injekciók lejárati határideje nagyon rövid 

volt. Azoknál a gyerekeknél, akikről tudják, hogy ételallergiások, azoknál van ilyen injekció.  

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Székely Antal elnök kérte, 

szavazzanak az előterjesztés támogatásáról azzal a kiegészítéssel, hogy a bölcsődében és a Családok 

Átmeneti Otthonában is biztosítsák az Epipen injekciót. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta az 

előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának 

169/2023. (XII. 7.) határozata 

az „Oroszlány Város 2024. évi egészségügyi programja” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város 2024. évi egészségügyi programja” című előterjesztést 

azzal a kiegészítéssel, hogy a bölcsődében és a Családok Átmeneti Otthonában is biztosítsák az 

Epipen injekciót. 

 

Felelős: Székely Antal elnök  

 

Székely Antal elnök felvetésére a pneumococcus elleni védőoltásról egyeztettek.  
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Az Oroszlányban élő 65 év feletti lakosság szolgáltatási igényeinek felmérése 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Székely Antal elnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztés támogatásáról. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta az 

előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának 

170/2023. (XII. 7.) határozata 

„Az Oroszlányban élő 65 év feletti lakosság szolgáltatási igényeinek felmérése” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „Az Oroszlányban élő 65 év feletti lakosság szolgáltatási igényeinek felmérése” 

című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök  

 

 

A Képviselő-testület 2024. évi munkaterve  

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Székely Antal elnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztés támogatásáról. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta az 

előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának 

171/2023. (XII. 7.) határozata 

„A Képviselő-testület 2024. évi munkaterve” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „A Képviselő-testület 2024. évi munkaterve” című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök  

 

 

Tájékoztató a Szociális célú városrehabilitáció pályázat eredményéről 

 

15 óra 28 Papp Péter Attila bizottsági tag megérkezett a bizottság ülésére, a jelenlévő bizottsági tagok 

száma: 6 fő. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Székely Antal elnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztés támogatásáról. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta az 

előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának 

172/2023. (XII. 7.) határozata 

a „Tájékoztató a Szociális célú városrehabilitáció pályázat eredményéről” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a Szociális célú városrehabilitáció pályázat eredményéről” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök  

 

 

2. NAPIRENDI PONT: Kérdés, interpelláció 

 

Péter Dániel bizottsági tag az uszoda újranyitásával kapcsolatban elmondta, a Tankerületet felesleges 

megkérdezni, hogy akarnak-e januártól vagy februártól úszásoktatást, viszont a NEVI-t érdemes lenne 

megkérdezni. Tata ugyanis megkérdezte a tanuszoda miatt a Tankerületet, és azt a választ kapta, hogy 

nincs benne a költségvetésben, majd szeptembertől. 

 

Székely Antal elnök jelezte, a Humán Bizottság tájékoztatást kér arról, hogy a Tankerület tervezi-e az 

úszásoktatás újbóli elindítását Oroszlányban. Ugyanis a gyerekeknek jó lenne és az is bevétel lenne az 

uszodának. 

 

További kérdés, hozzászólás nem volt, így 15 óra 32 perckor a bizottság nyílt ülését bezárta. 

 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 Székely Antal  

 elnök  bizottsági tag  


